
Ordförandeförslag till beslut  

 

Barn- och utbildningsförvaltningen har berett motionen och nämner flera positiva aspekter samt delar 

som behöver utredas närmare.  

 

I motionen föreslås att inledningsvis erbjuda skollunch till självkostnadspris på någon eller några 

skolor. Kommunala pensionärsrådet har yttrat sig och ser positivt på motionsförslaget utifrån ett 

folkhälsoperspektiv då förbättrad pensionärshälsa kan vara en potentiell följd. Detta är även något 

barn- och utbildningsförvaltningen tar upp i sitt yttrande.  

 

Förslaget är att, vid ett bifall, utreda förslaget närmare och erbjuda skollunch för pensionärer på en 

skola för att sedan utvärdera. Försöket ska ske på en skola där det utrymmesmässigt bedöms möjligt 

och att ett permanentande förutsätter att det finns utrymme.  

 

Mot bakgrund av detta föreslår ordförande nämnden att bifalla förslaget  

 


